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PROTOKÓŁ NR 10/19 
POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH I ZDROWIA 

RADY POWIATU W GRYFINIE 
z dnia 15 października 2019 r. 

  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:30 w Starostwie Powiatowym w Gryfinie przy  
ul. Sprzymierzonych 4, zakończyło się o godz. 16:10. W posiedzeniu wzięło udział  
4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Wicestarosta Gryfiński – Ewa Dudar, 
Sekretarz Powiatu – Andrzej Krzemiński, Skarbnik Powiatu – Jolanta Staruk, Przewodniczący 
Rady Powiatu - Roman Michalski, Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  
i Nadzoru Właścicielskiego – Lucyna Zawierucha,  Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji 
i Zamówień Publicznych - Grzegorz Łaniucha, Zastępca Naczelnika Wydziału Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – Agata Bazydło, pracownik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego - inspektor Piotr Ignaciuk, Prezes Zarządu 
Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” sp.z.o.o. – Małgorzata Szewczuk, Dyrektor  
ds. medycznych - dr Lidia Karzyńska--Karpierz, Quorum zostało stwierdzone.  
Obrady poprowadził Przewodniczący Komisji - Sławomir Terebecki. Głównym tematem 
posiedzenia była aktualna sytuacja rozbudowy Szpitala Powiatowego w Gryfinie oraz jego 
bieżąca sytuacja finansowa, jak również analiza i opiniowanie projektów uchwał na XI sesję 
Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 10 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia Rady Powiatu  
w Gryfinie został przedstawiony, stanowi – zał. Nr 2. Przewodniczący komisji Sławomir 
Terebecki zawnioskował o zmianę porządku – analizę druku nr 1 i nr 2 stanowiących część 
materiałów na XI sesję Rady Powiatu w pierwszej kolejności, a następnie o dyskusję  
nt. aktualnej sytuacji rozbudowy  Szpitala Powiatowego w Gryfinie oraz jego bieżącej 
sytuacji finansowej.  
 
Ad. 3 
Protokół nr 9/19 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia Rady Powiatu  
w Gryfinie został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Ad. 5 
Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XI sesję Rady Powiatu  
w Gryfinie. 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego – Lucyna Zawierucha 

 
I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej 
własność Powiatu Gryfińskiego, położonej w obrębie Stare Czarnowo, 
gmina Stare Czarnowo (druk nr 1/XI). 

 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  
Lucyna Zawierucha poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany po wniosku 
właściciela działki sąsiadującej, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości 
przyległej. 
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Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki spytał jaka jest powierzchnia sprzedawanej 
działki i jaki jest przewidywany przychód z tej transakcji. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  
Lucyna Zawierucha odpowiedziała, że jest to działka o powierzchni 279 m2 zaś przychód 
wyniesie ok 6.660 zł.  
 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie.  
 
 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Gryfińskiego, położonej w obrębie 5 miasta Gryfino, gmina 
Gryfino   (druk nr 2/XI). 
 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  
Lucyna Zawierucha poinformowała, że przedmiotem ewentualnej sprzedaży są budynki 
będące w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Specjalnych w Nowym Czarnowie, który zmienił 
lokalizację. 
 
Radna Teresa Sadowska poprosiła o informację jaki jest przewidywany dochód ze 
sprzedaży.  
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  
Lucyna Zawierucha odpowiedziała, że 1 600 000 zł. 
 
Radna Teresa Sadowska spytała czy będzie trzeba robić osobne wejścia, ponieważ budynek 
będzie podzielony. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  
Lucyna Zawierucha odpowiedziała, że każdy z wydzielonych budynków posiada już osobne 
wejście. 
 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
 

W tym momencie  Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego – Lucyna Zawierucha opuściła posiedzenie komisji. 

 
 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia 

Raportu z realizacji "Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 
Gryfińskiego na lata 2016-202r0" za lata 2016-2018 (druk nr 3/XI) 

 
- brak pytań 
 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
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Ad. 4 
Aktualna informacja przedstawiana przez przedstawiciela Zarządu 
Powiatu na temat postępów rozbudowy Szpitala Powiatowego w Gryfinie 
oraz aktualna sytuacja dotycząca pracy i sytuacji finansowej szpitala. 
 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyli: Wicestarosta Gryfiński – Ewa Dudar,  

Przewodniczący Rady Powiatu - Roman Michalski, Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji 
i Zamówień Publicznych - Grzegorz Łaniucha, pracownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego - inspektor Piotr Ignaciuk, Prezes Zarządu 
Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” sp.z.o.o. – Małgorzata Szewczuk, Dyrektor  

ds. medycznych - dr Lidia Karzyńska--Karpierz 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki poprosił o informację na jakim etapie 
znajduje się rozbudowa szpitala. 
 
Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych - Grzegorz 
Łaniucha powiedział, że w tej chwili opracowywana jest koncepcja zmiany funkcjonalnej 
szpitala z przejściem z oddziału noworodków na oddział wewnętrzny. Naczelnik powiedział,  
że w dniu dzisiejszym otrzymał koncepcję wstępną, jednak musi ją przedstawić  
na posiedzeniu Zarządu oraz omówić z projektantem.  
 
Radny Zbigniew Szmaja spytał czy jest już ostateczna decyzja jakie oddziały zostaną 
powiększone, a jakie zlikwidowane. 
 
Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych - Grzegorz 
Łaniucha odpowiedział, że całkowicie zrezygnowano z oddziału neonatologicznego oraz 
przeniesienia ginekologii do nowego budynku na rzecz utworzenia oddziału wewnętrznego. 
W planach były również dwa bloki operacyjne, a finalnie został jeden.  
 

Posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych  
Grzegorz Łaniucha 

 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki poprosił o informację na temat bieżącej 
sytuacji finansowej szpitala. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że 10.09.2019 Rada Społeczna podjęła decyzję pozytywną w sprawie opinii  
o przejęcie szpitala. Od tamtej pory zostały przygotowane i przedstawione dokumenty 
niezbędne do audytu,. Na tę chwilę nie ma żadnej informacji od wspólników tworzących 
spółkę nt. przejęcia przez SP ZOZ MSWiA w Szczecinie, ani o tym, by Spółka „Szpital 
Powiatowy” Sp.z.o.o. została rozwiązana. Trwają rozmowy i negocjacje w tej sprawie, 
jednakże Pani Prezes nie bierze w nich udziału.  
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki spytał czy została wykonana wycena 
wartości udziału w spółce. 
 
Członek Zarządu Jerzy Miler odpowiedział, że została wykonana wycena finansowa  
na podstawie sprawozdań z poprzednich lat i cena jednostkowa udziału została określona  
w przedziale 0-74 zł. Wspólnik w postaci Spółki Dom Lekarski S.A. usłyszał propozycję  
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w postaci 50 zł za udział, którą wstępnie przyjął. Do uregulowania pozostaje jeszcze kwestia 
zaległości, które ciążą na Spółce „Dom Lekarski” S.A. względem Powiatu rzędu  
ok. 180 000 zł za niewykonanie zadania inwestycyjnego na kwotę 1 800 000 zł.   
 
Radna Teresa Sadowska spytała za jaką cenę Zarząd Powiatu nabędzie udziały od „Domu 
Lekarskiego” S.A. 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że za około 70.000 zł. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki spytał Wicestarostę Ewę Dudar, czy Spółka 
„Dom Lekarski” S.A. jest szczerze zainteresowana odejściem ze Spółki „Szpital Powiatowy 
w Gryfinie” Sp.z.o.o. 
 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar odpowiedziała, że w czwartek odbyło się spotkanie  
z Prezesem Spółki „Dom Lekarski” S.A. i zostały poruszone kwestie zaległości wynikającej  
z niewykonania zadania inwestycyjnego i kary. Pani Wicestarosta nadmieniła,  
iż niewykluczone, że już na piątkowej Sesji Rady Powiatu w Gryfinie może być 
przedstawiony projekt uchwały dotyczący nabycia udziałów od „Domu Lekarskiego” S.A. – 
kwestia czy do tego terminu zostaną uzgodnione warunki wykupu. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki poprosił o zabranie głosu Prezes Spółki 
„Szpital Powiatowy w Gryfinie” na temat bieżącej sytuacji finansowej. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że szpital w dalszym ciągu generuje 200 000 zł strat co miesiąc. Wyczekuje 
się środków obiecanych od NFZ w kwocie 280 000 zł, które zostaną przeznaczone na część 
nieopłaconych faktur, które posiadają termin płatności na 200 dni wstecz. Na chwilę obecną 
ZUS wydał pozytywną decyzję dotyczącą wniosku o prolongatę w płatnościach składek, które 
opiewają na kwotę 195 000 zł.  
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał czy Prezes Spółki wysłała do 
wspólników pisma dotyczące spłaty zobowiązań, o których mowa była na poprzednich 
posiedzeniu komisji. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że Spółka „Dom Lekarski” S.A. wysłał definitywną odmowę i pokazała  
je wszystkim członkom komisji spraw społecznych i zdrowia –  
pismo BRZ.0012.4.10.2019.AW 
 
Radny Zbigniew Szmaja zapytał skąd wzięła się kwota ok 681 000 zł zaległości Powiatu 
Gryfińskiego wobec Spółki „Dom Lekarski” S.A. o której wspomina Prezes Dariusz 
Piotrowski w piśmie. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że zobowiązania wobec wspólników wyglądają następująco: wobec Spółki 
„Dom Lekarski” S.A. jest to kwota 681 996,56 zł wynikające pod koniec 2018 z tytułu 
świadczeń lekarzy posiadających kontrakt z Domem Lekarskim, a świadczącym usługi  
na rzecz szpitala, zaś wobec Powiatu Gryfińskiego 179 519,25 zł z tytułu dzierżawy. 
 
Radny Zbigniew Szmaja zapytał czy w momencie jak Spółka „Szpital Powiatowy  
w Gryfinie” Sp.z.o.o. osiągała zyski to Spółka „Dom Lekarski” S.A. je otrzymywała? 
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Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że ani Dom Lekarski, ani Powiat Gryfińscy nie pobierali jako wspólnicy 
zysków, ponieważ w tej sprawie musiałaby zostać podjęta stosowna uchwała.  
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał kto zapłacił za świadczenia wobec 
świadczonych usług na kwotę prawie 700 000 zł. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że Dom Lekarski. 
 
Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego 
inspektor Piotr Ignaciuk zauważył, że zobowiązanie poniesie Spółka „Szpital Powiatowy  
w Gryfinie” Sp. z o.o., a nie „Dom Lekarski” S.A.  
 
 
Radny Zbigniew Szmaja zapytał Pani Wicestarosty czy jest możliwość przyspieszenia całej 
sprawy w odejściem Domu Lekarskiego i połączeniem Szpitala Powiatowego w Gryfinie  
z SP ZOZ MSWiA w Szczecinie, ponieważ długi szpitala ciągle rosną. 
 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar zauważyła, że Rada Powiatu w Gryfinie również ma 
inicjatywę uchwałodawczą. Wicestarosta przypomniała, że szpital jest rozbudowywany przez 
Powiat, jak również na rzecz szpitala w tym roku została przekazana kwota 500 000 zł na 
częściowe pokrycie długów. Odejście wspólnika w postaci „Domu Lekarskiego” S.A.  
i ewentualne polaczenie z SP ZOZ MSWiA w Szczecinie to kwestie odrębne, wymagające 
uszczegółowienia. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał jak w takim razie funkcjonuje szpital 
jeśli chodzi o sprawy kadrowo- płacowe. 
 
Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska—Karpierz odpowiedziała, ze na oddziale 
chorób wewnętrznych sytuacja nie jest zła, jednak na chirurgii jest ordynator w osobie 
starszej który wycofuje się ze świadczenia usług zaś na dyżury dojeżdżają osoby ze szpitala 
przy ul. Arkońskiej w Szczecinie oraz ze szpitala wojskowego. Ginekologia ma lekarzy, 
jednak nie tacy pracujący codziennie. Problem pojawia sie z akredytacja, bo we wniosku 
trzeba wpisać dla pacjenta lekarza prowadzącego, którego tak na prawdę nie ma. Jeśli chodzi 
o pielęgniarki to po podwyżkach sytuacja nie jest najgorsza. W oddziale wewnętrznym 
niestety etat jest wolny i poprzez Izbę Pielęgniarek poszukiwana jest nowa pracownica. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytal, poniewaz Pani Prezes wspominała  
o kontroli z NFZ, czy znane są jej wyniki. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że musi zapoznać się z protokołami, zaś sama kontrola dotyczyła 
zabezpieczenia świadczeń w ramach sieci.  
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy decyzja o rezygnacji z oddziału 
ginekologii w nowym budynku, jak rowniez rezygnacja z oddziału neonatologicznego nie 
spowoduje , że szpital powiatowy w Gryfinie nie będzie już należał do sieci. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że nie. Aby szpital do niej należał musi posiadać izbę przyjęć, opiekę nocną  
i oddział wewnętrzny.  
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W związku z brakiem dalszych zapytań przewodniczący komisji podziękował Pani Prezes  
i dyrektorowi ds. Medycznych za przybycie. 
 

Posiedzenie opuścili pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego - inspektor Piotr Ignaciuk, Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy  

w Gryfinie” sp.z.o.o. – Małgorzata Szewczuk, Dyrektor ds. medycznych - dr Lidia  
Karzyńska--Karpierz 

 
 
 
cd. Ad.5 
Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XI sesję Rady Powiatu  
w Gryfinie. 
 
 
IV.Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia 

kierunków polityki budżetowej do opracowania budżetu Powiatu 
Gryfińskiego na 2020 rok (druk 4/XI) 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że kierunkowe założenia polityki 
budżetowej powiatu stanowią podstawowe źródło zadań do wykonania w 2020 roku przy 
opracowaniu projektu budżetu Powiatu Gryfińskiego i ustaleniu wielkości nakładów 
finansowych. Realizacja przyjętych założeń umożliwi zarządzanie rozwojem Powiatu, 
zwłaszcza w obszarze rozpoczętych inwestycji, jaką jest rozbudowa szpitala powiatowego. 
Wymagać to będzie  znacznych nakładów finansowych, a jednocześnie zachowania wymogu 
ustawowego indywidualnego  wskaźnika zadłużenia oraz stabilności finansowej.  
Skarbnik Powiatu powiedziała, ze założenia polityki budżetowej na 2020 r. ujmują 
zwiększenie długu publicznego do poziomu 14.400.000 zł, na początku 2020 r. zostanie 
uruchomiona  II transza kredytu w wysokości 2.500.000 zł, co  pozwoli na sfinansowanie 
potrzeb inwestycyjnych Powiatu i jednocześnie utrzymanie stabilności finansowej.  
Dług publiczny Powiatu jaki wystąpi na koniec 2019 r. wyniesie 11.900.000 zł., natomiast  
na dzień 31 grudnia 2020 r. zmaleje. 
 
Radna Teresa Sadowska spytala czy istnieje możliwość, że jeśli nie otrzyma się dotacji 
zewnętrznej to nastąpi rezygnacja z któregoś projektu. 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziala, ze jak najbardziej, ponieważ jest to dopiero 
faza prognoz i projektu, a nie rozpoczętej inwestycji. 
 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
 
 
V.Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2019 rok (druk 5/XI). 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że zmiany dotyczą dochodów na kwotę  
716 000 zł ,w tym dotacja w wysokości 297 000 zł na drogę w Białęgach. Zmiany budżetu 
zawierają w uzasadnieniu wsnioski naczelników o przeniesienia środków. 
 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie.  
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VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gryfińskiego  
na lata 2019-2039 (druk nr 6/XI) 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że od ostatniej uchwały zmieniającej WPF 
dochody Powiatu zwiększyły się o kwotę 928 499, 59 zł, w tym 214 356,04 zł jako dochody 
bieżące, zaś 714 143,55zł z wcześniej omawianej dotacji dot. Przebudowy odcinka drogi 
Trzcińsko-Zdrój - Białęgi.  
 
Zmian dokonano w zakresie następujących przedsięwzięć: 

1. Cyfrowy obywatel w cyfrowym świecie 
2. Przebudowa ulicy 1 Maja w Gryfinie 
3. Przebudowa ulicy Jaśminowej w Żórawkach  

 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
 
 
VII. Informacja o stanie środowiska naturalnego na terenie Powiatu 

Gryfińskiego.  
-  brak zapytań 

 
 

VIII. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 7/XI). 
-  brak zapytań 

 
 
Ad. 5. 
Sprawy różne. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 16.10. 
 
 

  
Protokół sporządziła: 
 
 
Ada Wisławska 
 
 
 
 
 Przewodniczący Komisji 
 
 
 Sławomir Terebecki 
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	Radna Teresa Sadowska poprosiła o informację jaki jest przewidywany dochód ze sprzedaży.
	Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  Lucyna Zawierucha odpowiedziała, że 1 600 000 zł.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki poprosił o informację na jakim etapie znajduje się rozbudowa szpitala.
	Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych - Grzegorz Łaniucha powiedział, że w tej chwili opracowywana jest koncepcja zmiany funkcjonalnej szpitala z przejściem z oddziału noworodków na oddział wewnętrzny. Naczelnik powiedział,  ż...
	Radny Zbigniew Szmaja spytał czy jest już ostateczna decyzja jakie oddziały zostaną powiększone, a jakie zlikwidowane.
	Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych - Grzegorz Łaniucha odpowiedział, że całkowicie zrezygnowano z oddziału neonatologicznego oraz przeniesienia ginekologii do nowego budynku na rzecz utworzenia oddziału wewnętrznego. W plan...
	Posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych  Grzegorz Łaniucha
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki poprosił o informację na temat bieżącej sytuacji finansowej szpitala.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk
	odpowiedziała, że 10.09.2019 Rada Społeczna podjęła decyzję pozytywną w sprawie opinii  o przejęcie szpitala. Od tamtej pory zostały przygotowane i przedstawione dokumenty niezbędne do audytu,. Na tę chwilę nie ma żadnej informacji od wspólników tworz...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki spytał czy została wykonana wycena wartości udziału w spółce.
	Członek Zarządu Jerzy Miler odpowiedział, że została wykonana wycena finansowa  na podstawie sprawozdań z poprzednich lat i cena jednostkowa udziału została określona  w przedziale 0-74 zł. Wspólnik w postaci Spółki Dom Lekarski S.A. usłyszał propozyc...
	Radna Teresa Sadowska spytała za jaką cenę Zarząd Powiatu nabędzie udziały od „Domu Lekarskiego” S.A.
	Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że za około 70.000 zł.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki spytał Wicestarostę Ewę Dudar, czy Spółka „Dom Lekarski” S.A. jest szczerze zainteresowana odejściem ze Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp.z.o.o.
	Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar odpowiedziała, że w czwartek odbyło się spotkanie  z Prezesem Spółki „Dom Lekarski” S.A. i zostały poruszone kwestie zaległości wynikającej  z niewykonania zadania inwestycyjnego i kary. Pani Wicestarosta nadmieniła,  ...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki poprosił o zabranie głosu Prezes Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” na temat bieżącej sytuacji finansowej.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk
	odpowiedziała, że szpital w dalszym ciągu generuje 200 000 zł strat co miesiąc. Wyczekuje się środków obiecanych od NFZ w kwocie 280 000 zł, które zostaną przeznaczone na część nieopłaconych faktur, które posiadają termin płatności na 200 dni wstecz. ...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał czy Prezes Spółki wysłała do wspólników pisma dotyczące spłaty zobowiązań, o których mowa była na poprzednich posiedzeniu komisji.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk
	odpowiedziała, że Spółka „Dom Lekarski” S.A. wysłał definitywną odmowę i pokazała  je wszystkim członkom komisji spraw społecznych i zdrowia –  pismo BRZ.0012.4.10.2019.AW
	Radny Zbigniew Szmaja zapytał skąd wzięła się kwota ok 681 000 zł zaległości Powiatu Gryfińskiego wobec Spółki „Dom Lekarski” S.A. o której wspomina Prezes Dariusz Piotrowski w piśmie.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk
	odpowiedziała, że zobowiązania wobec wspólników wyglądają następująco: wobec Spółki „Dom Lekarski” S.A. jest to kwota 681 996,56 zł wynikające pod koniec 2018 z tytułu świadczeń lekarzy posiadających kontrakt z Domem Lekarskim, a świadczącym usługi  n...
	Radny Zbigniew Szmaja zapytał czy w momencie jak Spółka „Szpital Powiatowy  w Gryfinie” Sp.z.o.o. osiągała zyski to Spółka „Dom Lekarski” S.A. je otrzymywała?
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk
	odpowiedziała, że ani Dom Lekarski, ani Powiat Gryfińscy nie pobierali jako wspólnicy zysków, ponieważ w tej sprawie musiałaby zostać podjęta stosowna uchwała.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał kto zapłacił za świadczenia wobec świadczonych usług na kwotę prawie 700 000 zł.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk
	odpowiedziała, że Dom Lekarski.
	Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego inspektor Piotr Ignaciuk zauważył, że zobowiązanie poniesie Spółka „Szpital Powiatowy  w Gryfinie” Sp. z o.o., a nie „Dom Lekarski” S.A.
	Radny Zbigniew Szmaja zapytał Pani Wicestarosty czy jest możliwość przyspieszenia całej sprawy w odejściem Domu Lekarskiego i połączeniem Szpitala Powiatowego w Gryfinie  z SP ZOZ MSWiA w Szczecinie, ponieważ długi szpitala ciągle rosną.
	Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar zauważyła, że Rada Powiatu w Gryfinie również ma inicjatywę uchwałodawczą. Wicestarosta przypomniała, że szpital jest rozbudowywany przez Powiat, jak również na rzecz szpitala w tym roku została przekazana kwota 500 00...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał jak w takim razie funkcjonuje szpital jeśli chodzi o sprawy kadrowo- płacowe.
	Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska—Karpierz odpowiedziała, ze na oddziale chorób wewnętrznych sytuacja nie jest zła, jednak na chirurgii jest ordynator w osobie starszej który wycofuje się ze świadczenia usług zaś na dyżury dojeżdżają osoby ze...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytal, poniewaz Pani Prezes wspominała  o kontroli z NFZ, czy znane są jej wyniki.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że musi zapoznać się z protokołami, zaś sama kontrola dotyczyła zabezpieczenia świadczeń w ramach sieci.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy decyzja o rezygnacji z oddziału ginekologii w nowym budynku, jak rowniez rezygnacja z oddziału neonatologicznego nie spowoduje , że szpital powiatowy w Gryfinie nie będzie już należał do sieci.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” sp.z.o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że nie. Aby szpital do niej należał musi posiadać izbę przyjęć, opiekę nocną  i oddział wewnętrzny.
	W związku z brakiem dalszych zapytań przewodniczący komisji podziękował Pani Prezes  i dyrektorowi ds. Medycznych za przybycie.
	Radna Teresa Sadowska spytala czy istnieje możliwość, że jeśli nie otrzyma się dotacji zewnętrznej to nastąpi rezygnacja z któregoś projektu.
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